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„Hrávala som futbal od 
malička aj tu v  Lábe, kde 
som začínala. Potom som 
hrala v Plaveckom Štvrtku, 
kde si ma vyhliadol tréner 
do bratislavského výberu 
a  pokračovala som v  Slo
vane Bratislava. Tam som 
hrala za juniorky, potom 
za ženy a na konci sezóny 
sme vyhrali titul majsteriek 
Slovenska. Po tomto úspe

chu som dostala ponuku, či 
si nechcem vyskúšať footgolf. 
Mala som čas, a tak som to 
skúsila. Asi mi to išlo celkom 
dobre, lebo ma nahovorili aj 
na jeden turnaj dvojíc, kde 
sme boli s Martinom Galaj
dom úspešní a  vyhrali sme 
druhé miesto a následne po
stupne počas dvoch rokov 
som prešla úplne na footgolf.

V  súčasnosti študujem 
na Univerzite Komenského 
na fakulte telesnej výchovy 
a športu a  pri tom pomá
ham ako opatrovateľka detí 
v Lábe, príležitostne brigá
dujem ako čašníčka. Robím 
všetko možné, aby som si 
mohla zarobiť a  zúčastňo
vať sa na turnajoch vo foot
golfe.

Samozrejme, mám svoje 
sny o budúcnosti. Footgolf je  
krásna hra, je to môj koní
ček a rada by som v ňom ešte 
dosiahla ďalšie úspechy. Je
den sen sa mi splnil, keď som 

vyhrala majstrovstvá sveta. 
Avšak v budúcnosti by som 
sa chcela venovať oblasti vý
chovy detí a viesť ich k špor
tovaniu.

Pre mnohých ľudí je foot
golf pomerne neznámy šport.  
Predstavuje spojenie futbalu 
a golfu. Futbalová technika 
sa nevyužíva na strieľanie  
gólov, ale na zahrávanie 
lopty do väčších jamiek na 

golfovom ihrisku. Lopta je 
klasická futbalová, len jam
ky sú väčšie, aby sme sa do 
nich mohli trafiť s  futbalo
vou loptou. Dnes je už veľa 
golfových ihrísk prispôsobe
ných aj na hranie footgolfu. 
Tam je taký systém, že musí
te mať k dispozícii dohodnu
té časy na tréning, aby ste si 
neprekážali s bežnými gol
fistami. Celá hra trvá pri
b ližne dve a pol až tri ho
diny. Za ten čas sa prechá
dza osemnásť jamiek a  na 
turnaji sa štartuje po štvori
ciach v určitých časových in
tervaloch. Výhodou footgolfu 
je, že nie je potrebné nejaké 
zvláštne vybavenie. Stačí 
obyčajná futbalová lopta, s 
ktorou sa hrávajú futbalové 
zápasy a špeciálne upravená 
obuv, ktorá je prispôsobená 
na umelú trávu, takzvané 
turfy. Všetky vekové ka
tegórie hrajú spoločne, iba 
sa vyhodnocujú samostatne. 

Máme kategóriu amatéri, 
muži, ženy, seniori nad 45  
a seniori nad 55 rokov. Skó
re už nahadzujeme priamo 
do aplikácie v telefóne. Kaž

dý hráč dostane do štvorice 
svoj kód, ktorým sa prihlási 
do aplikácie, ale máme aj 
papierové kartičky, kde si 
zaznamenávame skóre.

Loptu si nosí každý sám. 
Aj rezervnú mám vždy 
v  ba tohu. Môže sa stať, že 
sa prepichne, alebo niekto 
kopne loptu do jazera či do 
rieky a lopta odpláva. Mne 
sa to, našťastie, ešte nestalo.

Súťaže na Slovensku sú 
ob dobné ako pri normál
nom futbale. Máme ligu aj 
Slovenský pohár. Hráči sa 
zúčastňujú turnajov a  na 
záver sezóny sa výsledky 
sčítajú a  z najlepšieho sa 
stá va majster Slovenska. 
Je nás približne 200 regis
trovaných hráčov, ale záu
jemcov je oveľa viac. Tento 
šport si už získal populari
tu a veľa ľudí chodí hrávať 
len tak rekreačne bez toho, 
aby boli zaregistrovaní. Na 
Slovensku máme v  súčas
nosti deväť ihrísk, kde sa 
dá hrať footgolf. Najbližšie 
je v Malackách. Pravidelne 
cestujem na turnaje do oko
litých štátov – do Maďarska,  
Slovinska, Talianska, Čes
ka a v podstate do celej Eu
rópy. Po majstrovstvách sa 
mi dvere do sveta footgolfu 
otvorili o  čosi viac a mohla 
som vycestovať do štyroch 
nových krajín, v ktorých som  
ešte nehrala. Rada by som 
sa zúčastnila aj turnajov 
mimo Európy, ale je to fi
nančne veľmi náročné.”

• • •
Footgolf je určite šport 

s budúcnosťou. obec láb 
v  tomto roku prvýkrát  
finančne prispela na čin-
nosť našej úspešnej špor-
tovkyne a  veríme, že sa 
nájdu viacerí sponzori, aby 
sme sa mohli radovať aj 
z  ďalších úspechov našej 
rodáčky.

Marián Kečkéš

Nestáva sa často, aby sa z  obyčajnej študentky sta-
la mediálna hviezda, o ktorú sa zaujímajú televízne 
stanice, píšu noviny. Naša rodáčka a obyvateľ ka Lu-
cia Čermáková sa stala na chvíľu takouto hviezdou. 
Dosiahla fantastický úspech, keď sa stala majsterkou 
sveta vo footgolfe  pre rok 2023. Ako sa jej to podarilo 
a čo tomu predchádzalo nám prezradila sama Lucka.

 Láb má majsterku sveta!

V roku 2015 priniesla do obce zlatú medailu z majstrovstiev sveta v jude Karin Dinušová. Tento rok naši traja rodáci, športovci vo  
footgolfe, priniesli domov do Lábu štyri medaily z majstrovstiev sveta. Je to absolútne fenomenálny úspech, ktorý v dejinách obce 
ne má obdobu a je úplne bezprecedentný. Každý z nich je víťazom v inej kategórii – Lucia v kategórii žien jednotlivkýň aj v kategórii  
tímov žien, Igor v kategórii tímov seniorov a Martin v kategórii tímov mužov. Za ich úspechom však stojí drina, dlhé hodiny tréningov 
i odriekania, nemalé finančné náklady, ale najmä množstvo zanietenia pre šport, tvrdá disciplína a chuť na sebe pracovať. A skutoč- 
nosť, že mali na športovom drese napísaný názov našej malej obce, ktorú takto zviditeľňovali až v ďalekom USA a stále zviditeľňujú  
v ďalších krajinách, je pomyselnou čerešničkou na torte úspechu a dôkazom, že každý z nich je hrdý na to, odkiaľ pochádza.
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Tohtoročná medailová 
žatva pokračovala v  po-
dobe striebornej medai- 
ly z  MS vo footgolfe, 
kto rú získal lábsky ro - 
dák Igor Gabriš.

Igor, aká bola tvoja ces ta 
k foolgolfu?

Keď som mal asi 12 ro
kov začal som tu v obci in
tenzívnejšie hrávať futbal, 
prešiel som kategóriami žia 
 ci – dorast – muži a napo kon 
som prešiel k trénerstvu, keď 
som trénoval okrem iných 
Martina Galajdu. Ten však 
často prichádzal na tréning 
vyčerpaný a mňa ako tréne
ra zaujímalo, čo bolo príči
nou jeho únavy. Takto ma 
zoznámil s footgolfom a po
stupne sme po tréningu skú
šali prihrávky a celkom ma 

tento šport oslovil. Keďže 
som v tejto dobe už nemohol 
hrávať futbal kvôli veku, 
bol pre mňa footgolf priro
dzeným pokračovaným 
mo jich športových aktivít 
s lop tou. Ďalej som trénoval 
a v novembri 2019 som po 
prvý krát s Martinom išiel 
vyskúšať regionálnu súťaž 
do Skalice, kde som 18 ja
miek nakopal s katastrofál
nym výsledkom. Tento šport 
ma však tak chytil za srdce, 
že odvtedy som nevynechal 
žiadny turnaj a  postupne 
som sa zlepšoval tak, že som 
turnaj pozostávajúci z pia
tich kôl vyhral ako amatér. 
Rok 2020 patril medzi ťaž
šie, pretože prišiel covid, ale 
aj tak som sa rozhodol, že 
footgolf vyskúšam v  rámci  
slovenského pohára, kde sú 
ihriská o niečo kratšie. Po 
pr vom kole v Tomášove pri
šlo oslovenie od Kráľovského  
footgolfoveho klubu Brati
slava a od tej doby súťažím 
pod ich farbami. V  tomto 
roku som zhodne odohral po 
3 kolá v slovenskom pohári 
a  aj v  slovenskej tour ako 
amatér. V  roku 2021 som 
opustil kategóriu amatérov 
a hral som v mužskej kate
górii, pretože mojou ambí
ciou bolo porovnávať sa 
s tý mi najlepšími. V rebríč
ku som sa umiestnil na 20. 

mieste na Slovensku. Moje 
najlepšie športové výsledky 
sa prejavili až v  seniorskej 
kategórii, kam som prestú
pil v roku 2022, čiže behom 
troch rokov som stihol prejsť 
všetkými tromi kategória
mi. Darilo sa mi tak, že po 
štyroch kolách som v sloven
skom pohári skončil na dru
hom mieste. Osud však za
siahol, objavili sa problémy 
s  kolenom a  slovenskú tour 
som tým pádom nedohral. 
Navrhovaná operácia ko
lena pre mňa znamenala 
stopku. V tej dobe však, pa
radoxne, prišla nominácia 
na majstrovstvá sveta. Vô
bec som netušil, ako to celé 
dopadne.
Účasť na majstrov stvách 
tiež nebola jednoduchá. 
Cestu a  s  tým spojené 
záležitosti bolo treba za-
bezpečiť v  dobe, kedy si 
vôbec nevedel, či budeš 
môcť ďalej hrať. Išlo mi-
nimálne o nemalé finan-
čné náklady.

Nákup letenky a úhrada  
štartovného sa šplhali k tak
mer 2000 €. V  dobe, kedy 
bolo potrebné tieto výdavky 
pokryť, som absolútne netu
šil, či budem schopný o  pol 
roka neskôr hrať. Operáciu 
kolena som absolvoval a po
dľa predpovedí lekárov som 
sa mal naplno vrátiť k špor

tu až o  rok. Majstrovstvá 
však boli už o  8 mesiacov, 
a  vyžadovali si tréning. 
Z 11 nominácií v kategórii 
senior do Ameriky vycesto
vali len deviati, nie každý 
si mohol takúto súťaž v zá
morí finančne dovoliť.
Mal si sponzorov? 

Ja som si na súťaž vy
zbieral finančné prostriedky 
od kolegov v práci, kamará
tov a známych, z 2 % daní. 
A príspevok mi poskytla aj 
obec. Pomohli mi pokryť 
takmer všetky výdavky na 
účasť v  súťaži. Bez nich by 
som ťažko hľadal možnosti. 
Ďalšou veľkou pomocou bo  
lo uhradenie poplatku za 
ubytovanie na 13 dní Slo
venskou footgolfovou asoci
áciou.
Aká je finančná nároč-
nosť tohto športu?

Súťažiaci musia dodr
žia vať dress code, čiže je sta
novené, čo môžeme a  mu 
 síme mať oblečené. Špor
tovec musí mať polokošeľu 
ľubovoľnej farby alebo vo 
farbách klubu, šiltovka nie 
je povinná, je doporučená 
vzhľadom na to, že sa tur
naj hrá aj tri hodiny na 
otvorenom priestranstve. 
Povinné sú krátke nohavi
ce so zadným vreckom, čo 
je inšpirované pravidlami 
golfu. Ďalšou predpísanou 

položkou sú štucne, vytiah
nuté pod kolená, podobne 
ako vo futbale. A na nohách 
nie kopačky, ale turfy, čiže 
kopačky s nízkymi štuplík
mi, aby nimi hráči neničili 
golfový trávnik.
Čo obnáša tréning?

Nič špeciálne. Každý hráč 
si zoberie svoju loptu a vý
stroj a  ide sa na tréning. 
Chodím občas aj na lábske 
ihrisko, kde je možné tréno
vať prihrávky a kopy – ak 
chce športovec uspieť, musí 
veľa trénovať. Možno je to 
jednotvárne, ale správne 
kopy sú veľmi dôležité pre  
tento šport. Aj napriek to
mu, že predstavujú veľkú 
záťaž pre kĺby športovca. 
Odtrénujeme 18 jamiek, 
za píšeme si výsledky, odtré
nujeme druhýkrát, porov
náme výsledky, analyzuje
me hru a  pokúšame sa 
o zlep šenie.
Máš niekde vystavené 
tvoje ocenenia?

Medailu mám zavesenú 
doma, na čestnom mieste. 
V  obývačke mám vystave
né ďakovné plakety – jednu 
od obce, druhú od Slovenskej 
footgolfovej asociácie – a po
háre stoja vo vitrínke.

Aký je tvoj postoj voči 
tvojim deťom, smeruješ 
ich na šport?

Nechávam to plynúť pri  

rodzene. Starší chodil na ju
do, neskôr ho prestalo baviť, 
teraz  začal s  kamarátmi 
chodiť na ihrisko, kde hrajú 
futbal a  ešte ho baví flor
bal. Mladší je ešte primladý. 
Neberiem to tak, že keď som 
bol futbalista ja, musia byť 
aj oni.
Bol by si ochotný venovať 
sa mládeži, školopo vin-
ným deťom? Trénovať 
ich, poskytnúť im pred-
nášku, ukážku športu?

Áno, rád. Keďže v  práci 
pracujem na 24hodino
vé smeny mám výhodu, že 
mám voľný čas kedykoľvek 
počas dňa/týždňa.
Čo si obetoval pre foot-
golf?

Jednoznačne čas. Čas a pe  
niaze. Kupuje sa výstroj aj 
lopta, ktorá je najväčšou po

ložkou vo výdavkoch. Ne
kupuje sa najnovšia lopta, 
ktorá môže stáť okolo 150 €, 
ale najlepšie pre footgolf sú 
použité, kopané lopty z roku 
2012, staršie lopty, ktoré sa 
dnes už nevyrábajú. Ak ju 
niekto má doma odlože
nú, dokáže ju predať aj za 
niekoľkonásobok ceny novej 
lopty. Každý športovec má 
svoju obľúbenú loptu, ktorá 
musí mať konkrétnu gra
máž a veľkosť č. 5. A, samo
zrejme, ďalšou položkou vo 
výdavkoch sú poplatky za 
jednotlivé tréningy a  tur
naje.
Čo ti footgolf dal?

Potešenie zo športu. Po
tešenie z  hry, z  víťazstiev. 
Z možností spoznávať no
vých ľudí a kraje či krajiny.
Čo s  tebou bude ďalej 
v športe?

Podľa lekára mám prob
lém s kolenom aj bedrovým 
kĺbom a mám sa šetriť. Od
poručili mi plávanie alebo 
bicyklovanie, to by mali byť 
športy vhodné pre mňa. Čo 
sa  týka footgolfu, dúfam, 
že si ešte zakopem. Čakajú 
nás ešte dva turnaje – Slo
venská tour v Bernolákove 
a finále Slovenského pohára 
v Hrubej Borši. Rád by som 
odohral oba turnaje.

S Igorom sa rozprávala 
Jaroslava Dollerová

Striebornú medailu máme doma!

ÚSPEŠNÍ RODÁCI
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Ďalšou úspešnou športovkyňou  
z  radov obyvateľov našej obce 
je Izabela Lukáčková, žiačka 6. 
ročníka v našej škole, ktorá s at-
letickým  tímom AC Malacky, 
s  ktorým športuje, vyhrala celo-
slovenské  finále TIPOS Detskej 
P-T-S v Dolnom Kubíne. 

Vo finále súťažilo 17 tímov, po  
dva najlepšie z  kaž dého kraja 
plus  domáci Dol ný Kubín.  Iza-
bela s tímom súťa žila v 6 disciplí-
nach – štafetový beh cez detské 
prekážky s nadstavcom, trojskok 
z  miesta štafetovou formou, 
štafetový beh, hod medicinbalom 

vzad cez hlavu zo stoja, hod ra-
ketkou a 6-minútový vytrvalost-
ný beh.

Izabela trénuje podľa počasia 
na atletickej dráhe (letná sezóna) 
alebo v telocvični či hale (zimná 
sezóna) AC Malacky dvakrát do 
týždňa, cez víkend sa zvyknú ko-
nať preteky. Pravidelne sa zúčast-
ňuje súťaží v  rámci Atletického 
zväzu Bratislava a Záhoráckeho 
detského bežeckého pohára. naj-
bližšie sa zúčastní majstrovstiev 
SR  mladších  žiakov  v  Martine.  
Izabela dodáva, že atletika ju 
podporila v  pohybových vlast-

nostiach, v  pracovitosti, vytrva-
losti a systematickosti.

Športovcom, ktorého sme si 
všimli, je Dávid Lukáček, žiak 
9. ročníka ZŠ láb, odchovanec 
oŠk láb a v súčasnosti hráč Šk 
slovan Bratislava. V  júni tohto 
roku sa stal vicemajstrom SR v ka - 
tegórii prvej ligy starších žiakov, 
keď vo finálovom zápase prehrali 
s MŠk Žilina 0:1.

Ďalším úspešným športovým 
reprezentantom našej obce je Jo-
zef Laboš, ktorý v sále Šk lo-
zorno vyhral 1. miesto v stolnote-
nisovom turnaji pre neregistrova-

ných hráčov, keď vo finále porazil 
svoju tímovú spoluhráčku. Jozef 
sa venuje tomuto športu asi 5 ro-
kov a necelé 2 roky trénuje v Ja-
kubove pod dohľadom trénera.

nielen z footgolfu priniesli na ši 
spoluobčania medaily. Význam né 
ocenenie, bronzovú medailu, a te-
da 3. miesto na majstrovstvách 
sveta v  naturálnej kulturistike, 
European Powerfit natural cup, 
získal Adam Kubišta v kategórii 
Mr. Physique do 182 cm. súťa-
ži lo sa v 27 kategóriach a Adam 
vyhral spomedzi 150 súťažiacich. 

Jaroslava Dollerová

ŠporT V SKrATKe

Martin a footgolf
na slovensku hrá footgolf asi 

200 hráčov a hráčok. okrem ná-
rodnej súťaže sa organizuje aj po-
hár slovakia open za účasti 20 
národných tímov. slovak open 
sa tradične koná v Bernolákove. 
Footgolfisti majú k dispozícii na 
slovensku 12 golfových ihrísk, 
ktoré môžu pre svoj šport vyu-
žívať. na porovnanie, v  UsA je 
500 ihrísk špecializovaných len 
na footgolf. Martin na tréningy 

využíva buď bežné ihrisko, alebo 
golfové ihrisko v blízkych Malac-
kách. samotný footgolf nevyža-
duje náročnú výstroj. Postačujú 
ko pačky s nízkymi hrotmi, vyso-
ké ponožky, nohavice s vreckami 
a tričko s golierom – je to mix gol-
fovej etikety a  futbalového dre - 
su. lopty sú klasické futbalové. 
kľúčovými sú ihriská a  ochota 
majiteľov ihrísk pustiť na trávu 
prípadných záujemcov. Výhodou 
pre športovca je, samozrejme, fut-

balový základ, a síce technika ko-
pania. Je dobré, ak športovec vie 
kopať ľavou aj pravou nohou.

Majstrovstvá v Amerike
Pre slovenský footgolfový tím  

nie je medaila z  majstrovstiev 
v orlande prvou medailou z veľ-
kého turnaja – už predtým do-
viezli športovci dve bronzové 
medaily z  majstrovstiev Európy 
v  súťaži  tímov mužov. Do USA 
odchádzal dobre vyskladaný tím, 
čo sa ukázalo práve v boji o me-
dailové umiestnenie. V  skupine 
okrem slovenska boli aj zástup-
covia Maďarska, luxemburska 
a  futbalového giganta Talianska. 
slovenský tím dokázal postúpiť 
a  v  bojoch o  medailové miesto 
sa stretol s družstvom z UsA. Po  

nervóznom úvode slovensko pre - 
hrávalo 1:2 a  zápas sa nevyvíjal 
príliš dobre. Zasiahla ale príro-
da – pre búrku a  silný dážď bol 
turnaj na deň a  pol prerušený. 
To Martinovmu tímu prospelo, 
dokázali sa skoncentrovať a  ví-
ťazstvom na poslednej jamke 
oto čiť zápas na 4:3. Vo finálo-
vých zápasoch prehrali s Argen-
tínou, a v súboji o bronz porazi- 
li Španiel sko. Celkové poradie 
bo lo Francúzsko, Argentína, slo-
vensko, Španielsko.

Aligátor na „gríne”
Celý turnaj trval 11 dní, z toho 

boli dva dni určené na aklimati-
záciu. Florida je známa horúcim 
tropickým počasím, počas celého 
turnaja fúkal nepríjemný silný 
vietor. Ako spestrenie pre hráčov, 
občas po hracej ploche prebehol 
malý aligátor. našťastie, jeho veľ-
kí rodičia hru kontrolovali len 
z vody a na hraciu plochu sa ne-
púšťali.

Budúcnosť športu 
a plánované súťaže

samotný turnaj bol veľmi dob-
re pokrytý komerčnou televíziou, 
a  dobré výsledky určite prospe-
li k  popularizácii tohto špor-
tu.  Footgolf zatiaľ nie je u  nás 
uznaný za oficiálny šport. Jeho 
prípadná autorizácia by uľahčila 
oficiálnu podporu cez štátne fon-
dy. V najbližšej dobe čakajú na-
šich reprezentantov majstrovstvá 
Európy v Turecku a potom maj-
strovstvá sveta v Japonsku. Určite 
im budeme držať palce a veríme 
že zabojujú a potešia nás dobrým 
umiestnením.

S Martinom sa rozprával 
Marián Benkovič

 Cesta za bronzovou medailou
po úspechu na majstrovstvách sveta v Miami, nám naši medailisti 
previedli naživo ukážku footgolfu na ihrisku oŠK Láb. pri príleži-
tosti ukončenia leta si mohli deti odskúšať odpaly, alebo presnejšie 
odkopy lopty do simulovanej jamky na troch stanovištiach. Ktovie, 
možno bol medzi nimi ďalší majster alebo majsterka sveta. Bron-
zový medailista z Miami, Martin Galajda, v krátkom rozhovore 
porozprával, aká bola cesta za medailou na vzdialenej Floride.
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Na začiatku nášho rozhovoru 
by som sa chcel aspoň niekoľ-
kými slovami vrátiť k predošlé-
mu funkčnému obdobiu. Vte-
dy sme okrem platenej funkcie 
starostu na plný úväzok mali aj 
platenú funkciu zástupcu sta-
rostu. Zmenilo sa niečo v tomto 
nastavení?

Pán starosta už pred voľbami 
hovoril o tom, že naša obec nevyža
duje na plnenie úloh dve platené 
funkcie – starostu a  jeho zástupcu. 
Všetky úlohy spojené s riadením ob
ce vykonáva starosta, moja funkcia 
je neplatená.

V  areáli materskej školy už 
vidieť stavebné práce. Ako po-
kračuje tento projekt, prečo sa 
začalo so stavebnými prácami 
až na konci leta a  kedy má byť 
prístavba dokončená?

Stavebné práce sme mohli začať 
až so súhlasom ministerstva škol

stva. Administratíva s tým spojená 
trvala dlhšie, ako sme pôvodne ča
kali, čo bolo spôso bené tým, že naša 
škôlka je prvým školským zariade
ním na Slovensku, ktoré je finan
cované z Plánu obnovy. Aktuálne 
sa stavba realizuje po dľa harmono
gramu a nová trieda by mala byť 
k dispozícii už budúci školský rok. 
Prístavbou vznikne ďalšia plne 
vybavená trieda s kapacitou až 26 
detí. Súčasťou bude herňa, spálňa, 
výdajňa stravy, šatňa, umyváreň  
s WC a priestory pre personál.

Možno by bolo dobré ešte pripo
menúť, že financovanie je zabez
pečené z  Plánu obnovy vo výške 
100 %. Obec bude musieť znášať 
iba dodatočné náklady za práce 
navyše, ale tie budú rozhodne niž
šie, ako keby sme sa museli podieľať 
na spolufinancovaní, čo v prípade 
iných dotačných schém býva pri
bližne 20 %.

Ďalší projekt, na ktorý ľudia 
veľmi čakajú, je otázka zvýše-
nia kapacity základnej školy.  
V akom stave je dlho pripravo-
vané rozšírenie kapacity zá klad-
nej školy?

Čo sa týka základnej školy, to je  
ďalšia priorita našej obce. Uprave
ný projekt na rozšírenie základ nej 
školy je už kompletne spracova ný  
a podaný na ministerstve škol stva. 
Čakáme na vyhodnotenie s  tým, 
že už máme jeden úspešný pro
jekt a vieme, čo všetko si minister
stvo vyžaduje pre úspešný projekt. 
V rámci Plánu obnovy sú alokova
né dostatočné finančné zdroje, preto 
ak sa nám podarí splniť všetky po
žiadavky ministerstva, očakávame 
pozitívny výsledok aj tohto projek
tu. Z predchádzajúcich skúseností  
veríme, že by toto rozhodnutie moh  
lo byť do konca roka.

Ak dostaneme pozitívne roz-
hodnutie, kedy je reálne, že by sa 
mohlo začať aj s uskutočnením 
prístavby?

Dohadovať harmonogram sta

Tak ako doba pokročila, tak aj 
v našej obci ľudia čoraz viac vy-
užívajú komunikačný kanál so-
ciálnej siete – facebook, kde si 
ponúkajú rôzne služby, susedskú 
pomoc, ale v neposlednom rade 
sa vytvárajú aj podnety, ktoré na-
šich občanov trápia a vymieňajú 
si názory na dianie v našej obci.

Práve na základe tohto impul-
zu sa Peter Divičan a Marta Maj - 

zúnová rozhodli, že priblížia svo-
jim spoluobčanom živý prenos 
z obecného zastupiteľstva pro-
stredníctvom sociálnej siete face - 
book, ak sa ho z rôznych príčin  
nemôžete  zúčastniť.  Môžete si  
ho pozrieť či už naživo alebo 
kedykoľvek zo záznamu a byť 
tak informovaný, čo sa v našom 
obecnom zastupiteľstve schvaľu-
je a pre rokováva. obecné zastu-

piteľstvo je verejné a vysielané 
bezplatne pre všetkých a od 13. 9.  
2023 je vysielané aj na obecnej 
facebookovej stránke obec láb.

Vysielanie zabezpečuje Peter  
Divičan bezplatne  s  cieľom pri-
blížiť dianie obce aj pre ľudí, 
kto rým pracovné alebo súkrom-
né povinnosti neumožnia prísť 
osobne na obecné zastupiteľstvo.

redakcia

V obci sa pracuje

V  nasledujúcich 
riadkoch vám pred-
stavíme poslanca 
obecného zastupi-
teľstva a zá stupcu 
starostu obce Láb 
pána Mgr. Michala 
paláta. V  obecnom 
zastupiteľstve pôso-
bí takmer rok, preto 
sme sa chceli spý tať 
na jeho prácu a skú-
senosti s  činnosťou 
obecného zastupi-
teľstva.

rokovania zastupiteľstva môžete sledovať online

SAMOSPRÁVA

Milí čitatelia,
milí 
spoluobčania,

držíte v rukách druhé tohtoročné 
číslo našich novín, ktoré prichádza 
naostatok po letnom období. Tvorili 
sme ho už v čase, keď bola dovolen
ková sezóna ešte v plnom prúde.

Pokúsili sme sa zmapovať dianie 
v obci za posledných päť mesiacov. 
Začíname stavaním máje a pokra
čujeme tak ako bežal čas  Krojovaný 
deň, rybárske preteky, hasičské zá
sahy, voľba nového riaditeľa školy, 
rozhodnutie o prístavbe škôlky, od
ber krvi, koniec školského roka, po  
ľovnícka akcia, Lábsky junák a roz
lúčka s letom či generálne upratova
nie kostola a jeho okolia pri príleži
tosti takmer dokončeného reštauro
vania poškodeného interiéru.

Pre toto vydanie novín je charak
teristický šport. Počas uplynulého 
ob dobia sa stalo, že šikovní, usilovní 
a tvrdo bojujúci športovci priniesli 
do našej obce mnohé víťazstvá, 
medaily a významné umiestnenia  
v športových podujatiach. Keď že ide  
o absolútne bezprecedentnú situá
ciu, v skutku výnimočnú v deji nách 
obce, je v tomto čísle novín športu 
ponechaný veľký priestor. Môžete si 
prečítať cestu k víťazstvu vo foot
golfe od našich troch medailistov, 
ktorí získali vzácne umiestnenia 
na svetovej úrovni. Prečítate si aj 
o rybárskych pretekoch, futbalových 
zápasoch lábskych družstiev, ale aj 
drobných úspechoch jednotlivcov   
máme šikovného futbalistu, nádej
nú atlétku, obratného hráča ping
pon gu, aj reprezentanta v kultúre 
tela. Všetko v našej obci.

Zároveň mi dovoľte požiadať  
a vy zvať vás k pomoci s obsahovou 
náplňou novín  sú naše spoločné, je  
to priestor pre všetkých, kde je mož
né prezentovať sa, ukázať a po
chváliť, ale aj poukázať na problé
my a nedostatky. Hoci je redakčná 
rada novín zložená z nadšených  
a pre túto prácu odhodlaných ľudí, 
nie sme profesionálni žurnalisti  
a nie sme schopní zachytiť úplne 
všetky podujatia a zaujímavé sku
točnosti týkajúce sa dediny, jej oko
lia, ľudí v nej či vecí verejných. Mu
síte priložiť ruku k dielu a dať nám 
minimálne vedieť o tom, čo sa deje  
len tak budú noviny spĺňať charak
ter nezaujatého informačného mé
dia prinášajúceho širokú paletu tém.

phDr. Jaroslava Dollerová

príhoVor ŠéFreDAKTorKy
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vebných prác so stavebníkom bude 
mať význam až po schválení pro
jektu a podpísaní zmluvy s minis
terstvom školstva. Z našej strany je 
všetko pripravené: máme aktuálny 
projekt aj všetky potrebné povolenia.

Všimli sme si, že v obci sa re a-
lizujú aj menšie projekty. Ako sa 
ich darí realizovať a ktoré sú to?

Podarilo sa nám získať pre obec 
dodatočné financovanie a v reali
zá cii sú viaceré projekty. Spome
niem ukončenú rekonš trukciu Do
mu smútku. Na to sme získali dotá
ciu od úradu vlády.

Dostali sme dotáciu od nadácie 
EPH, ktorú finančne zabezpečuje 
spoločnosť Nafta, vo výške 13 000 € 
na rekonštrukciu hlavnej prečerpá
vacej stanice, ktorá bola v havarij
nom stave. Je to pre nás veľmi dôle
žitý projekt, aj keď okrem zrekonš
truovaného poklopu, nebudú jeho 
vý sledky viditeľné na prvý pohľad. 
Prejavia sa hlavne z dlhodobého hľa  
diska. Jednak nižšími nákladmi na 
údržbu, ale najväčší prínos bude pre  
životné prostredie. Ďalej sa obci po  
da rilo získať 36 000 € z Minis ter stva 
regionál neho rozvoja a informatizá  
cie na riešenie migračných výziev 
v  súvislosti s  vojnou na Ukrajine. 
Peniaze súvi sia s nákladmi obce vy 
naloženými na zvládnutie uteče
nec kej krízy. Tieto prostriedky nie sú 
viazané, ale sú to už peniaze, ktoré 
bude môcť obec použiť na rozvoj.

Máme schválenú dotáciu od Bra
tislavského samosprávneho kraja 
vo výške 15 000 € na rekonštrukciu 
autobusových zastávok.

V  ďalšom období chceme reflek
tovať požiadavky obyvateľov aj 
v nových lokalitách obce (Zastávky 
a Bahná) a budeme sa snažiť pri
praviť projekty, napríklad na do
budovanie detských ihrísk.

Sme radi, že sa nám darí realizo
vať aj tieto menšie projekty, a to aj 
napriek tomu, že máme veľmi ná
ročné obdobie pre samosprávy. In
flácia a  rekordné ce ny energií spô
sobili, že mnohé samosprávy majú 
problém s  f inancovaním bežnej 
pre vádzky a údržby.

Aktívne zapájanie sa do výziev 
a získavanie dotácií je v súčasnosti 
jediné riešenie ako zabezpečiť f i
nancovanie nových projektov bez 
potreby zadlžovania obce. Naopak, 
z  vlastných zdrojov obce sa nám 
postupne darí tvoriť finančnú re
zervu. Presnú výšku budeme po
znať na konci roka a určite budeme 
o nej in formovať.

Ako sa rozvíja spolupráca so 
susednými obcami?

Spolupráca so susednými obcami 
sa rozvíja najmä vďaka starostovi, 
ktorý veľmi aktívne komunikuje 
so starostami okolitých obcí, ale aj  
všeobecne zo staros tami z celého 
Zá horia a s predsedom Bratislav
ského samosprávneho kraja. Je to 

dôležité nielen kvôli dobrým sused
ským vzťahom. V poslednom období 
môžeme vidieť veľa príkladov, keď  
sa obciam darí získavať financo
vanie veľkých investičných projek
tov ako je kanalizácia, vodovod 
alebo cyklocesty, najmä vzájomnou 
spoluprácou v rôznych združeniach.

Spomenula sa tu veľmi pál-
čivá otázka kanalizácie. podľa 
niekoľ ko rokov starých sľubov 
už mal mať každý dom možnosť 
pripojiť sa na kanalizáciu. Vždy 
nastal nejaký problém. Aká je 
situácia dnes?

Čo sa týka kanalizácie, treba si na  
rovinu povedať, že stanoviť kon
krétny termín nie je možné. Pred 
voľbami sme počuli sľu by o  tom, 
že v januári 2023 mala vyjsť vý
zva na dobudovanie kanalizácie  
z Plánu obnovy, čo sa ukázalo ako  
nepravda. Žiadna podobná výzva 
nebola zverejnená a v rámci Plánu 
obnovy sa s projektami na kanali
zácie vôbec nepočíta.

V  minulosti bolo možné čerpať 
dotácie z  Envirofondu, ktorý po
skytuje f inancovanie na kanali
zácie pre obce do 2000 obyvateľov. 
To už dnes nie je mož né, lebo obec 
sa rozrastá a v sú časnosti má vyše 
2100 obyva teľov.

Začať musíme tým, že do konca  
roka by sme chceli rozbehnúť aktu
alizáciu samotného projektu, na
koľko existujúci projekt je viac ako 

päť rokov starý a nespĺňa aktuálne 
technické normy a požiadavky.

Keď bude projekt pripravený, 
môžeme zvážiť, aké máme mož
nosti financovania. Existujú reál
ne možnosti ako sa aj v tomto smere 
posunúť trochu dopredu. Tu očaká
vame aj otvorenú diskusiu a zapo
jenie občanov do riešenia.

Teraz sme spomenuli nevy-
hnutnosť komunikácie s občan-
mi. Aké možnosti má obec na 
zlepšenie tejto komunikácie?

Komunikácia s občanmi je veľ
mi dôležitá a ja som veľmi rád,  
že od začiatku sa snažíme komu
nikovať všetky veci, ktoré sa v obci 
dejú transparentne a férovo. Na ro
vinu hovoríme o  veciach, ktoré sa 
podarili, aj o veciach, ktoré sa ne
podarili. Myslím si, že to prispieva  
k lepšiemu pochopeniu o dianí v ob
ci, na čo obec reálne má – finančne 
aj personálne. Snažíme sa využí
vať všetky komunikačné kanály, 
ktoré máme k  dispozícii, či už je 
to obecná webová stránka, obecná 
stránka na Facebooku, ale dôležitý 
je aj osobný kontakt. Pozitívne tiež 
vnímam viaceré aktivity redakcie 
Lábskych novín, ďalej napríklad 
účet Lábskych novín na Instagra
me alebo snahu o zapojenie väčšie 
ho počtu obyvateľov pri tvorbe ob
sahu.

rozhovor viedol 
Marián Kečkéš

Tento článok venujeme ľuďom, ktorí aj na-
priek ,,neláske” k injekčným striekačkám a ih - 
lám našli v sebe odvahu a prišli darovať krv. 
odkedy sme v našej obci rozbehli bezod-
platné a dobrovoľné darcovstvo krvi (17. júla 
2020), prišlo darovať krv už 177 darcov, ktorí 
pomohli približne 500 pacientom.

krv je vzácna tekutina, bez kto rej žiaden 
človek nemôže žiť. nedá sa vyrobiť ani ničím 
nahra diť a to, že sa nám v lábe poda ril úspeš-
ne rozbehnúť projekt bezodplatného darcov-
stva krvi sved čí o tichej a úprimnej snahe ne-
zišt ne pomôcť ľuďom chorým a po úrazoch, 
ktorí by bez našich darcov mali minimálnu 
šancu pre žiť. sme vďační všetkým darcom 
ako aj celému nášmu tímu, že venovali svoj 
čas a energiu v mene pomoci druhým.

Pomoc ľuďom je hlavná idea práce sloven-
ského červeného krí ža, pomáhame zdravot-
níkom, ľu ďom v núdzi a tiež aj záchranárom. 
Mnohým prípadom, kde je ohrozený ľud - 
ský život a aj úmrtiam by sme však mohli pre-
dísť. Ako napísal Doc. MUDr. Viliam Dobiáš,  
PhD., dlhoročný záchranár, v knihe 5P: prvá 
pomoc pre pokročilých poskytovateľov – „Ľu 
dia ešte nepochopili, že zranení a chorí umierajú 
nie preto, lebo sanitka prišla neskoro, ale preto, 

že im včas neposkytli prvú pomoc”. Tento výrok  
nás inšpiroval organizovať kurzy prvej pomo ci 
pod vedením profesionálnej lektorky, pre oby-
vateľov obce, ktorí budú mať záujem. každý 
má možnosť prihlásiť sa. V piatok 27. októb ra 
2023 od 9.00 h v priestoroch ocÚ budeme 
organizovať certifikova ný kurz v cene 35 €. 
Certifikát vy dá slovenský červený kríž. ne-

certifikovaný kurz prvej pomoci v cene 12 € 
sa bude konať 6. novembra od 16.00 h rovna-
ko v pries toroch ocÚ. Záujemcovia ma môžu 
kontaktovať cez FB Messenger alebo na FB 
stránku slovenský červený kríž – láb. Tešíme 
sa na ďalšiu spoluprácu s vami.

Nataša Farmerová, 
Miestny spolok SČK v Lábe

Darcovstvo krvi v obci napreduje

SAMOSPRÁVA
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Záver  školského roka 2022–
–2023 sme vyplnili množstvom 
zážitkov. Tým najdobrodružnej-
ším bola škola v prírode. V máji 
deti z tried Motýlikov a Včielok 
trávili päť dní v príjemnom pro-
stredí rekreačného zariadenia 
Fantázia stará Myjava. čakal ich 
tam skvelý program plný zábavy 
a,  samozrejme, svieži pobyt na 
čerstvom vzduchu.

koncom mesiaca nás, vďaka 
pánovi Petrovi Pírovi, navštívila 
poriečna polícia, ktorej zástup-
covia sa s nami podelili o samot-
né riadenie potápačskej činnosti. 
Predviedli nám základné súčasti 
potápačského výstroja, priblížili 
prácu potápačov v praxi a na zá-
ver si deti mohli prezrieť interiér 
policajného auta i člna.

Júnový Deň detí sme oslávili 
už tradičnou Športovou olympiá-
dou a na druhý deň i zábavným 
dopoludním s naším verným ka-
marátom Tomíkom. letné slneč-
né dni sme využili aj na pozná-
vanie sveta za bránami škôlky. 
Prvou zastávkou bola exkurzia na 
FirstFarms v plaveckom Štvrt-
ku, kde sme sa vďaka odbornému 
výkladu dozvedeli zaujímavosti  
o živočíšnej výrobe, poľnohospo-
dárskych plodinách i strojoch. na 
záver sa deťúrence s neskrývanou 
radosťou povozili na koníkoch.

s prírodou sme ostali spätí aj 
počas koncoročného výletu do 
národnej prírodnej rezervácie – 
Sokoliarstvo Červený rybník. 
V  malebnom lesnom prostredí 
sme sa venovali histórii sokoliar-
stva, rozdeleniu dravých vtákov, 
určovaniu listnatých, ihličnatých 
stromov a ich plodov. Všetky 

zna losti sme si, pod vedením od-
borníka, preverili počas cesty ná-
učným chodníkom.

s  najmladšou a  strednou ve-
kovou kategóriou detí sme stihli 
navštíviť aj požiarnu zbrojnicu 
v obci. Vďaka pánovi Mariánovi 
kovárovi naši škôlkari spoznali 
hasičskú históriu, oboznámili sa 
s  technikou, vybavením a  s  veľ-
kými hasičskými autami. 

24. júna nastal deň, kedy sme 
sa slávnostne rozlúčili s našimi 

predškolákmi, dnes už usilov-
nými prváčikmi Základnej školy 
v  lábe. Všetkým držíme palce 
a  prajeme veľa školských úspe-
chov i zvládnutie nových výziev.

Ani sme sa nenazdali a 4. sep-
tembra 2023 sme privítali nový 
školský rok 2023/2024. Triedy 
našej škôlky sa rozozvučali s poč-
tom 88 detí, z toho 34 nováčikov. 

Zároveň sa tešíme, že už čoskoro 
sa rozrastieme o  ďalších milých 
zverencov, vďaka výstavbe nové-
ho pavilónu MŠ.

Plní elánu, nápadov a  najmä 
úprimného odhodlania praco-
vať s našimi ratolesťami už toho 
času plánujeme množstvo aktivít 
a  podujatí, o  ktoré sa opäť radi 
podelíme v  najbližšom vydaní 
obecných novín.

Všetkým deťom a ich rodičom 
prajeme pokojný priebeh škol-
ského roka, pevné zdravie a pozi-
tívnu myseľ.

Janette Števáková, 
MŠ Láb

hlásime sa s radostnými 
zvesťami zo sveta škôlkarov

ŠkolsTVo
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požiar ovocného sadu
V pondelok 17. 7. 2023, bola naša jednot-

ka vyslaná krajským operačným strediskom  
(kos) Bratislava k požiaru v bývalom ovoc-
nom sade za obcou Zohor. Po príchode na 
miesto sme zistili, že ide o  rozsiahly požiar 
trávy asi na 70 % sadu. Za horúceho počasia 
a silného vetra sa požiar rýchlo šíril, a preto 

bolo nutné povolať v tom čase všetky dostup-
né profesionálne a dobrovoľné jednotky. Asi 
po štyroch hodinách namáhavého zásahu sa 
požiar podarilo lokalizovať.

požiar lesného porastu
Ďalší výjazd sa odohral o päť týždňov ne-

skôr, kedy nám bol kos BA nahlásený požiar 
za obcou Plavecký Štvrtok, smerom na spark 
Hotel. Išlo o požiar lesného porastu. Za horú-

ceho a veterného počasia bojovalo osem čle-
nov našej jednotky na dvoch vozidlách s po - 
žiarom 400x400 metrov viac ako 4 hodiny.

Hneď na druhý deň bola jednotka na po-
kyn pána starostu vyslaná na jazero Malé Axi. 
Zo zatiaľ nezistených príčin sa na jazere odo-
hral masívny úhyn rýb. Jednotka preto urých-
lene začala vodu prekysličovať pomocou čer-
padla. Po viac ako troch hodinách sa situácia 
stabilizovala.

peter Kovár, veliteľ 

Mladí hasiči
Po informácii pani riaditeľky 

školy, že má učiteľa, ktorý chce 
založiť hasičský krúžok, som 
s  veľkou radosťou prijal túto 
správu a okamžite som ho zavolal 
do našej zbrojnice. Dohodli sme 
prvé stretnutie žiakov a  od tej 
chvíle sme krok za krokom vy-
svetľovali a zacvičovali žiakov do 
hasičiny.

Prvou previerkou hasičskej 
zručnosti bola súťaž v  Zohore. 
Tam na naše prekvapenie naše 
dievčatá skončili na 3. mieste 
a chlapci na 11. mieste z 23 druž-
stiev. Bol to obrovský úspech. na 
súťaži v  Záhorskej Vsi sme po-
kračovali vo výborných výsled-
koch. A nakoniec 17. 6. 2023 bol 
dňom okresnej súťaže v Malých 
levároch, kde sme sa ako nová-
čikovia, samozrejme, zúčastnili. 

Tu už bola súťaž náročnejšia, pre-
tože sa súťažilo podľa medziná-
rodných pravidiel, ale aj tak sme 
obsadili krásne 6. miesto.

Za tieto krásne výsledky ďaku-
jem predovšetkým deťom, ktoré 

sa zapojili do hasičského krúž-
ku, samozrejme, ich rodičom za 
nezištnú pomoc. nechcem ich 
menovať, na niekoho môžem za-
budnúť a mrzelo by ma to. Ešte 
raz im patrí srdečná vďaka. V ne-
poslednom rade ďakujem hlavné-
mu strojcovi tohto všetkého, pá-
novi učiteľovi Dubielovi.

Marián Kovár. predseda DhZ Láb.

Materská škola 
u hasičov

V hasičskej zbrojnici sme kon-
com júna privítali detičky z Ma-
terskej školy. Po uvítaní som ich 

oboznámil s  históriou nášho 
zboru, o  vývoji našej techniky, 
o oblečení hasiča, keď ide na zá-
sah, a o našich najväčších požia-
roch, ktoré sme kedy hasili. Ale 
samozrejme najviac ich zaujímali 

naše hasičské autá, ktoré si so zá-
ujmom poprezerali. Prehliadku 
som zakončil ako vždy spustením 
majákov a húkačky na hasičskom 
aute. Domnievam sa,  že  to bolo 
vydarené doobedie.

Marián Kovár, predseda DhZ Láb.

ocenenie
Dňa 23. 5. 2023 si bol pre-

vziať  predseda  DHZ  Láb 
Marián kovár najvyššie ha-
sičské  vyznamenanie  –  Rad 
svätého Floriána. Vyzname-
nanie mu udelilo Prezídiom 
DPO SR za  jeho dlhoročnú 
činnosť v prospech hasičstva 
a za jeho viac ako 50-ročnú 
dobrovoľnícku činnosť v na-
šom zbore.

 Výbor DhZ Láb

Naši hasiči nielen hasili...
OBECNÉ ORGANIZÁCIE
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V obci pribudla nová 
Knihobúdka

nachádza sa pod prístreškom 
pri zdravotnom stredisku, kam ju 
osadili pracovníci údržby ocÚ. o 
jej  dopĺňanie  sa  stará  ZO  JDS. 
Je určená pre všetkých, ktorí si 
chcú prečítať niečo nové. knihu 
je možné do búdky priniesť a po-
tešiť tak ostatných, knihu je mož-
né si vypožičať a aj nevrátiť, čiže 
nechať si ju. knihobudka je bez 
obsluhy a registrácie/evidencie.

Stavanie máje v obecnom parku
30. apríla v nedeľu sa partia 

chlapov a mladých „pachoukú” 
podujala postaviť máju v obec-
nom parku po starom. Chlapci 
predviedli skvelú robotu pod ve-
dením Jožka osuského. k statoč-
ným výkonom chlapom pomá-
halo početné lábske obecenstvo, 
ktoré pomohlo vytvoriť skvelú 
atmosféru aj vďaka hudobnému 
sprievodu pod taktovkou Pavla 
kaina.

Začiatkom mája bolo vyhláse-
né výberové konanie na obsade-
nie funkcie riaditeľa/ľky ZŠ láb, 
z  ktorého vyšla víťazne Mgr. Ľ. 
Chovanová, ktorá tak ďalej po-
kračuje na poste riaditeľky školy.

Stretávka spolužiakov po 50 
rokoch od ukončenia ZDŠ

Bol to prvý ročník, ktorý ukon-
čil povinnú školskú dochádzku 
v novopostavenej škole.

Deň matiek
sa 14. mája kvôli nepriazni po-

časia presunul do telocvične ZŠ,  
kde vystúpili deti z  MŠ, ZŠ 
a Move& Think a hudobne pri-
speli DH Malačané.

V druhej polovici mája členo-
via ZO JDS Láb spolu s pomo-
cou obce vyčistili okolie kostola 
a upratali park. Veľká vďaka patrí 
rodine sivákovej, ktorá usilovní-
kov pohostila výbornou kapust-
nicou a koláčom a o pitný režim 
sa postaral Daniel Prokop.

Vo štvrtok 25. mája usporiadal 
ZO JDS pre svojich členov a os-
tatných záujemcov športové po-
poludnie pri guláši.

Vítanie leta
sa konalo 27. mája na futbalo-

vom ihrisku. spojené bolo s osla-
vou Dňa detí. Boli tam súťaže pre 
deti, maľovanie na tvár, diskotéka 
pre deti, penová show, šašo a na 
záver večerná rocková kapela.

Krojovaný deň
V sobotu, 10. 6. sa po počiatoč-

nej nevôli počasia konal 9. ročník 
festivalu a ľudovej tvorivosti kro-
jovaný deň. Celé poobedie vypĺ-
ňali bohatý kultúrny program fol-
klórne súbory z Plaveckého Štvr-
ka, Veľkých levár, Zohora, lábu, 
detský folklórny súbor z Veľkých 
levár, kuchyne, stupavy a láb-
janek, spevácka skupina Hoch-
štetňan. Do rytmu hrala dychová 
hudba Záhorienka, Trio Šohaji 

a hudobná skupina kasper Band. 
Celé podujatie moderoval Jakub 
Badrna. Pre Detský folklórny sú-
bor lábjanek sa p. Mária ková-
rová, Zuzana Palinkášová, Anna 
slezáková, Monika Malá zo Zo-
horu  (rod. čermáková) podie-
ľali na príprave, konkrétne ušití, 
krojov pre malých folkloristov. 
spolu sa na príprave podujatia 
podieľalo 50 obetavých nadšen-
cov.  Deti  pod  vedením  Bašky 
Bajkai ukázali chuť a odvahu po-
staviť sa pred početných divákov 
a perfektne nastrojení s pekným 
výrazom sa nestratili medzi dlho 
fungujúcimi súbormi. Veríme, že 

 Kultúrny život v obci
KULTÚRA / KRONIKA
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ich nadšenie neopustí a že doká-
žu pritiahnuť aj ďalších kamará-
tov. Poďakovanie patrí  aj Danke 
sivákovej a Zitke Chmelovej za 
pomoc pri obliekaní krojov. A aj 
p. Márii kovárovej a Vierke Tu-
rečkovej za to, že ešte v predvečer 
festivalu opravovali drobné nedo-
statky na krojoch. Podujatie bolo 
doplnené o výstavu projektu Par-
ty v 21. storočí, ktorý prináša po-
hľad mladej generácie na takmer 
zaniknuté kultúrne klenoty slo-
venska. V  rámci projektu Party 
v  21. storočí bola lábska parta, 
svadobný veniec nevesty, vysta-
vený na veľkorozmernom baneri 
v bratislavskom nákupnom cen-
tre Central (niekoľko členov fol
klórneho súboru Lábjan a mladšie 
a staršie dievča ako ukážka detského 
kroja a obliekanie nevesty do kroja, 
na stene Lábska parta na zmenše
nom baneri z projektu Party v 21. 
storočí), kde bola výstava dopl-
nená komentárom etnologičky 
kataríny sabovej a  fotografov  
Ľ. saba a Z. senášiovej. Videli ju 
už v 52 krajinách sveta.

Úspechy medailistov
V sobotu 17. júna oslavoval láb  

na miest nom ihrisku pri príleži-

tosti ukončenia sezóny oŠk láb 
úspechy medailistov vo footgolfe.

Aktivity Zo JDS
21.  júna  usporiadali ZO  JDS 

láb výlet do bratislavskej Bota-
nickej záhrady, doplnený o  od-
borný výklad, a  následný výlet 
na hrad Devín. O týždeň neskôr 
navštívili pamätnú izbu Martina 
Benku v kostolišti.

Strelecké preteky
V sobotu 8. júla sa konali verej né 

strelecké preteky B-100 organi - 
zované Poľovníckym združením  
Malina na brokovej strelnici s ob-
čerstvením pre širokú verejnosť.

rekonštrukcia Domu smútku
V pondelok 31. júla, po získa-

ní prvých projektov a  ukončení 
všetkých administratívnych zá-
ležitostí, sa začala rekonštrukcia 
Domu smútku, ktorá  sa  realizo-
vala z dotácie predsedu vlády SR. 
Umožnila zre konštruovať dre-
vené a  sklene né výplne, vymeniť 
dvere do technickej miestnosti či 
opraviť  odbité  časti  dlažby.  Re-
konštrukciu nasledovala brigáda 
17 dobrovoľníkov, ktorá v nároč-
nom počasí poupratovala interiér 

aj okolie Do mu smútku, aj cinto-
rína samotného.

Veľké projekty sú pre našu 
obec dôležité, ale popri nich sa 
nezabúda ani na význam malých 
detailov. napriek obmedzenému 
rozpočtu sa počas leta podarilo 
obnoviť naše lavičky, ktoré sú te-
raz ako nové. 

koncom leta sa dokončila väč-
šina reštaurátorských prác na 
hlav nom oltári v  kostole. Záro-
veň po deviatich rokoch prešiel 
kostol a jeho exteriér dôkladným 
upratovaním. na pomoc pri výš-
kových prácach pri ometaní pa-
vučín v kostole sa podujali lábski 
hasiči. Upratovania sa zúčastnilo 
34 ľudí, z veľkej časti zo ZO JDS. 
o občerstvenie sa postarala pani 
Marta kafková a o koláče pani 
Mária Vicenová.

Lábsky junák
V piatok 15. septembra sa na 

futbalovom ihrisku uskutočnil 
prvý ročník športovo-kultúrneho 
podujatia lábsky junák spojený 
s ukončením leta. Usporiadate-
ľom bola obec láb, v spolupráci 
s občianskym združením Move-
&Think. Športová časť bola za-
ložená na súťažiach ako beh v la-

byrinte, hod loptami, beh na čas 
či skok do diaľky, ktoré dokonale 
preverili fyzický stav súťažiacich 
detí. Menším deťom obetavo po-
máhali ich starší spolužiaci a patrí 
im za to veľká vďaka. nesúťažná 
časť oboznámila deti s orientač-
ným behom a footgolfom. Men-
šie deti do štyroch rokov mali tiež 
pripravenú samostatnú zábavnú 
prekážkovú dráhu. Všetci špor-
tovci dostali účastnícku medailu, 
štartovné číslo a mali zabezpe-
čený pitný režim a občerstvenie. 
Víťazi v jednotlivých kategóriách  
dostali pekné ceny od obce a spon- 
 zorov.

Po športovej časti plynule nasle-
dovala kultúrna časť – minifes tival 
hudobných vystúpení. Po rocko-
vých skupinách Jozefove kone a 
The  Reptilians  vystúpil  s  nepo-
chybným úspechom raper Dime-
skii. Všetci vystupujúci majú vzťah  
k našej obci. Buď tu žijú, alebo tu 
študovali. Záver patril zapáleniu 
vatry a opekaniu sponzorských špe- 
káčikov. Podu jatie sa uskutočnilo 
s prispením mnohých or ganizá cií.  
Ich výpočet bude dlhší, ale patrí sa 
ich uviesť – obecný úrad a jeho za-
mestnanci, Move& -Think, HsP  
orienteering, sloven ský zväz 
orien tačných športov, Detská atle-
tika, Základná škola v lábe a jej  
obetaví žiaci, Mater ská škola v lá - 
be  za  zapožičanie  náradia, Dob-
rovoľný hasičský zbor v lá be za 
prípravu vatry a následný dozor, 
oŠk láb za požičanie priesto-
rov a materiálu, Jednota dôchod-
cov slovenska za pomoc pri ope-
kaní a slovenský červený kríž za  
láskavú pomoc. sponzorsky pris-
peli Alcasys, Berto, BVs, Eset, 
FCC slovensko, Huawei, Chmel-
da s. r. o., Mobilný ná klad ný pneu-
servis, o2, Pospo, Viladomy.

 Jaroslava Dollerová

KULTÚRA / KRONIKA
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VÝZnAMnÉ osoBnosTI

Meno Franz hofer poznajú  
buď skutoční znalci stredoeu-
róp skeho umenia alebo zopár 
obyvateľov našej,  možno su-
sedných obcí. Možno. Ako to 
je možné a  čo majú spoločné?

Franz Hofer sa narodil roku 
1885 v rodine chudobného mly-
nára. od detstva ťažko praco-
val na rodinnom hospodárstve 
a  mal veľmi blízko k  roľníkom  
a remeselníkom. Mnoho z tých-
to stretnutí sa potom odrazilo 
v jeho prácach z neskoršej doby. 
Jeho talent sa zrejme prejavil už 
počas dospievania a mladý ume-
lec sa vyučil za litografa v blíz-
kom Štajerskom Hradci (dnes 

Graz  v  Rakúsku).  Po  vyučení 
odišiel  do Drážďan,  kde praco-
val ako litograf.

Po  návrate  do  Grazu  v  roku 
1906 začal študovať na krajin-
skej umeleckej škole, a  v  roku 
1909 prešiel na viedenskú aka-
démiu, ktorá patrila medzi naj-
rešpektovanejšie v Európe. V ro-
ku 1914 dostal štátnu dotáciu za 
dielo snímanie z  kríža. V  tom 
roku začala prvá svetová vojna. 
Franz Hofer odišiel na front do 
Haliče, kde bol ranený a odosla-
ný do zázemia. na vlastnú žia-

dosť sa vrátil na front, kde padol 
ako 30-ročný 3. mája 1915, po-
čas  gorlickej ofenzívy. Pocho-
vaný je v lichwine, v dnešnom 
Poľsku.

Počas krátkeho života sa ve-
noval najmä grafikám, na kto-
rých je zjavný jeho príklon 
k naj lepším prácam holandských 
majstrov baroka. námetom boli 
ľudia práce – pastieri, roľníci, de-
dinčania, a zákutia malých miest 
a  dedín. Jeho diela uchovávajú 
galérie v rodnom Grazi a Vied-
ni, zopár prác je v Moravskej ga-

lérii v blízkom Brne. Grafiky sa 
stále objavujú na voľnom trhu 
a dajú sa kúpiť v dražbách a auk-
ciách.

čo nás zaujíma najviac je jeho 
pôsobenie na viedenskej škole, 
kedy často cestoval a  navštívil 
aj našu obec. Tu sa dostávame 
k zachovaným ústnym spomien-

kam, ktoré čiastočne potvrdzujú 
dochované grafické listy z  ná-
zvami Ulica v  lábe a skupina 
slovenských sedliakov (z  lábu 
pri Malackách). Veľmi zaujíma-
vá je grafika Muži v  kaviarni, 
ktorý možno opísať ako starší 
muži v  kožuchoch sediaci pri 
stole. Podľa všetkého je na liste 
zachytená vtedajšia obecná rada 
a  dokonca vieme niektorých 
z  mužov z rady identifikovať. 
Dve  z  grafík  sa  zachovali  ako 
de dičstvo, tretiu sa podarilo kú-
piť v aukcii a je na ceste do obce. 
Pre nás sú zaujímavé dochova-
né spomienky. Autor pobýval 
v obciach na Záhorí, kreslil ľudí, 
s  ktorými sa stretával a  svoji mi  
obrázkami často platil za uby to-
vanie a stravu. Podľa niektorých  
zdrojov ale jeho pobyt nebol mo-
tivovaný len krajinou a  ľuďmi. 
V  Európe sa schyľovalo k voj - 
novému konfliktu a autor zachy-
tával aj body v krajine ktoré za-
ujímali ruskú generalitu – vod-
né toky, mosty, železnice, cesty. 
Môže tomu nasvedčovať fakt, 
že finančnú odmenu za spome-
nuté snímanie z kríža použil na 
študijnú cestu do Ruska v  roku 
1914, pred vypuknutím vojny.

Hoferove kresby sú realistic-
ké, približujú nám dobu, v ktorej 
žil a ľudí okolo neho. Fotografie 
z  tej doby, a zvlášť z našej obce 
sú veľmi vzácne a ojedinelé. Pre-
važujú aranžované a starostlivo 
upravené portréty. naproti tomu 
Hofer kreslil takmer momentky, 
ktoré zachytávajú bežný život. 
Robiť fotografie bežnej, zablate-
nej ulice a skromných domčekov 
bolo veľmi vzácne.

Pri grafikách označených pô-
vodom „z láb” sme bez pochyb-
ností. na webe môžeme nájsť 
mnoho ďalších jeho prác. odev, 
štylizácia, prostredie či doba 
vzniku nám môžu pomôcť pri 
zaradení obrazu prinajmenšom 
do našej oblasti.

Na záver budem osobný. 
Existencia grafických diel 

Franza Hofera, s  lábskymi ná-
metmi prekvapila a  nesmierne 
potešila.  Dúfam,  že  sa  mi  po-
darilo preniesť časť pozitívnej 
energie aj na vás.

MArIáN BeNKoVIČ

Skupina slovenských sedliakov (z Lábu pri Malac-
kách), r .1911

Franz hofer – neznámy 
svedok zmiznutej doby

Dvaja Slováci, r. 1910 ( veľká podobnosť postavy s graf ikou označenou ako 
Sedliaci z Lábu)

Ulica v Lábe, r. 1911

Za poskytnutie možnosti reprodukcie vybratých diel láskavo 
ďakujem Moravskej galérii v Brne. Údaje o umelcovi sú z  in-
ternetu, poľského vydania slobodnej encyklopédie Wikipedia. 
Ústne uchovávané spomienky mi objasnil Miroslav Kovár.
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Cez víkend 13.–14. mája sme 
na rybárskom revíri pieskovňa 
pod hlavičkou miestnej obvod-
nej organizácie SrZ plavecký 
Štvrtok – Láb, organizovali ry-
bárske preteky pre ženy a dcéry 
od 16 rokov a pre deti a mládež 
do 15 rokov. hoci nás počasie 
strašilo svojimi predpoveďami 
celý týždeň pred pretekmi, čier-
ne scenáre sa nenaplnili.

preteky Ženy a dcéry
V sobotu pretekali ženy a dcéry. 

Tieto nadšené rybárky všetkých 
vekových kategórií sa začali schá-
dzať od skorého rána. čisto žen-
ské rybárske preteky sú široko-ďa-
leko dlhoročne iba u nás na Pies-
kovni. Bodovanými rybami bol 
kapor a amur. Rátali sa centimet- 
re plus bod za každú bodovanú ry - 
bu.

o 8.00 h výstrel odštartoval ry-
bárky, ktoré ihneď nahodili svoje 
udice. Prvé zábery a  s nimi prvé 
bodované ryby prišli už hneď na 
začiatku. Chytalo sa na oboch bre - 
hoch Pieskovne, o zábery nema-
li rybárky núdzu. na pretekoch 
vládla priateľská, no zároveň bo-
jovná nálada. každá rybárka chce - 
la uloviť čo najviac rýb. 28 pre te-
károk zo všetkých 38 žien chytilo 
133 kusov kapra. Víťazka pretekov 
ulovila spolu 19 kaprov. najväčšou 
rybou pretekov bol 69-centimet-
rový kapor. o 13.00 výstrel ukon-
čil preteky a  usporiadatelia išli  
spočítať úlovky a stanoviť výsled-
kovú listinu. Víťazkou tohtoroč-
ných ženských pretekov sa stala 
pani Michaela kodýdková s  888 
bodmi. na 2. mieste sa umiest-
nila pani Beáta Závoníková s 765 
bodmi. na 3. mieste sa umiestnila 
slečna Aneta Iváková s 363 bodmi. 
Cenu za najväčšiu ulovenú rybu 
závodu – 69 cm kapra – si odniesla 
pani Michaela kodýdková. Cel-
kovo sme vecnými cenami odme-
nili 12 pretekárok. každú rybárku 
sme ocenili aj pamätnou medailou 
ako poďakovanie a ako spomienku 
na účasť v pretekoch. Všetky vy-
brané prostriedky zo štartovného 
sú určené na zarybnenie tohto re-
víru v budúcom roku.

preteky usporiadateľov
V nedeľu pre nás usporiadate ľov 

začali rybárske preteky už o 6.0 čí-

selným označením lovných miest. 
Ešte sme ani nemali označené 
všetky lovné miesta a už sa začali 
schádzať prví detskí a mládežnícki 
pretekári. Vtedy sme ešte netušili, 
že ich skorý ranný príchod bolo to  
najlepšie rozhodnutie, lebo 50 štar - 
tovacích lístkov, ktoré sme mali 
pre nich pripravené, boli už o 7.15 
vypredané. Taký záujem sme ne-
mali už veľmi dlho a,  žiaľ, viace-
rým sa neušiel štartovací lístok. 
Počet štartovacích lístkov na ďal-
šie ročníky budeme musieť pre-
hodnotiť. Zrejme to bolo aj tým, 
že nikde v okolí sa nekonali detské 
rybárske preteky.

Detské preteky
Detské  a mládežnícke  preteky 

odštartoval výstrel o 8.00. Tak ako  

pri ženách, už po niekoľkých mi-
nútach prišli prvé zábery a prete-
kári si zapísali prvé body za ulove-
né ryby. Pretekári sa až do konca 
pretekov o 13.00 neúnavne snažili 

uloviť čo najviac bodovaných rýb. 
okrem tých sa im podarilo chytiť 
aj šťuku, lieňa a biele ryby.

36 detských pretekárov vylovilo 
celkom 122 kusov bodovaných rýb.  
Víťaz pretekov nachytal spolu 11 
kaprov. Deti boli dokonca  v  love 
ús pešnejšie ako ženy, lebo ženy 
s  38 pretekárkami nachytali 133 
kaprov, a to každá chytala na dve 
udice.  Deti  dali  do  toho  všetko, 
aby dosiahli čo najlepší výsledok. 
Všetci pretekári boli odmenení  
pamätnou medailou, ktorá im bu-
de preteky pripomínať.

Víťazom tohtoročných prete-
kov pre deti a mládež do 15 ro-
kov na revíri Pieskovňa sa stal 
Rudolf  Jánoš  s  510  bodmi.  Na  
2. mieste sa umiestnil Tomáš ko-
váčik s  411 bodmi. na 3. mieste  

sa  umiestnil  Martin  Gáblovský 
s  403 bodmi. Celkovo sme za 
umiestnenie ocenili 15 preteká-
rov. Cenu v podobe torty od pani 
Rajtovej  za  najväčšiu  rybu  závo- 
du – 58 cm kapra – si odniesol 
leonard Peyer.

hodnotenie súťaže 
Počas oboch dní pretekári na-

chytali celkom 255 kaprov, amu-
rom sa zrejme nechcelo. nespo-
mínam si, že by sa za posledné 
roky počas pretekov ulovilo toľko 
rýb. Možno k tomu dopomohlo 
aj to, že sme po jarnom zarybne-
ní celkom zatvorili revír a zakáza-
li lov na tri týždne. Zároveň sme 
pravidelne už od februára prikr-
movali ryby naklíčenou pšenicou 
neďaleko od brehov, aby sme ich 
nalákali čo najbližšie a zvýšili šan-
ce deťom a  ženám na pretekoch 
uloviť čo najviac rýb. Veríme, že 
práve toto pomohlo ku skvelým 
výsledkom na pretekoch.

Ďakujem našim sponzorom, 
kto rí nás podporili a prispeli tak 
nemalou mierou k úspechu týchto 
podujatí. Chcem sa poďakovať fir-
mám Fasádička z Malaciek, Elec-
tricity z  Malaciek, studne kla-
mo z  Plaveckého Štvrtka, Esko 
z  Plaveckého  Štvrtka,  Rybárys 
z Lábu, MsO SRZ Záhorie, pá-
nom Rauscherovi, Gáblovskému, 
Rellovi, Deminovi, Orthovi, pani 
Rajtovej za tortu, pani Kodýdko-
vej a  pani kubovičovej, ktoré sa 
vzdali svojich výhier v  prospech 
detí. Takisto sa chcem poďakovať 
pani Petrušovej z  lábu, ktorá sa  
so svojím tímom oba dni starala 
o  pitný režim nás všetkých, a aby  
sme nepomreli od hladu. Ich cigán - 
ske pečienky a vyprážané ryby boli 
vynikajúce. Veríme, že do budúcich  
ročníkov sa nám podarí zohnať eš - 
te viac sponzorov a súčasní nás bu - 
dú podporovať aj naďalej. Poten-
ciálni sponzori, ktorí sa chcú zvi-
diteľniť a spropagovať sa, neváhaj-
te nás kontaktovať, pomôžeme si 
tým navzájom. na záver by som 
sa chcel poďakovať mojim spolu-
pracovníkom z výboru ObO SRZ 
Plavecký Štvrtok – láb a rozhod-
com, ktorí sa podieľali na organi-
zácii pretekov.

Už teraz sa tešíme na preteky 
pre ženy a pre deti v budúcom ro-
ku a veríme, že sa tam s vami všet-
kými znovu stretneme. lúčim sa 
s  rybárskym pozdravom Petrov 
Zdar!

roman Šimek, predseda obo SrZ 
plavecký Štvrtok–Láb

 rybárske preteky 
na pieskovni
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prípravky – ročník 2022/2023
Staršia prípravka U11 (deti roč

níky 2012 a  mladší) – vo svojej 
skupine odohrali 21 zápasov so 
súpermi zo 7 okolitých dedín so 
striedavými úspechmi. V  danej 
kategórii sa nezostavuje tabuľka 
podľa výsledkov – hlavnou myš-
lienkou je, aby si deti s  radosťou 
zahrali a zvykli si na herný systém.

Mladšia prípravka U9 (deti roč
níky 2014 a  mladší) – príprav ka 
sa v jarnej časti sezóny zúčastnila 
niekoľkých turnajov a taktiež odo-
hrala priateľské zápasy.

Realizačný tím tvorili tréneri pp.  
Ďurica,  Matyáš,  Pollák,  Gáb riš, 
szalaczi, zdravotníčka p. Tó thová

ročník 2023/2024
Staršia prípravka U11 (deti roč

níky 2013 a mladší) – prípravu za- 
 čali tréneri začiatkom augusta 
2023. Prípravka odohrá na jeseň 
10 majstrovských zápasov.

Mladšia prípravka U9 (deti roč
níky 2015 a mladší) – od septem-
bra začala svoje tréningy aj mlad-
šia prípravka. Deti sa pomaly učia 
pracovať s loptou.

Realizačný tím tvoria tréneri pp. 
Ďurica, Matyáš, Lukáček, Gáb riš, 
szalaczi, zdravotník p. Tó thová.

Žiaci – ročník 2022/2023
Mladší žiaci U13  –  Družstvo 

mladších žiakov vyhralo svoju 
skupinu so skóre 18 výhier, 1 re - 
míza  a  2  prehry.  Do  posledné-
ho kola bojovalo o  prvé miesto 
s družstvom z Rohožníka. V  sú-
ťaži o celkového víťaza v kategó-
rii U13 obFZ BA-vidiek sa hráči 

stretli s družstvom oŠk sloven-
ský  Grob.  Hráčom  tento  zápas 
nevyšiel, prehrali 0:5. najlepším 
strelcom danej kategórie sa stal 
Martin Moravčík (na fotografii) 
s 39 presnými zásahmi.

Realizačný  tím  tvorili  tréneri 
pp. Moravčík, Zivčák, Duffek F.

ročník 2023/2024
Starší žiaci U15 – chlapci z druž - 

stva mladších žiakov prešli do vyš-

šej vekovej kategórie – starší žiaci 
U15. V družstve nastali len malé 
zmeny. Chlapci v  jesennej časti 
odohrajú 10 majstrovských zápa-
sov. najväčšou zmenou je pre nich 
hra na celom futbalovom ihrisku. 

Realizačný tím tvoria tréneri pp.  
Moravčík, Zivčák, Hrebeň, zdra-
votníčka p. Hrebeňová.

Dorast – ročník 2022/2023
Starší dorast U19 – družstvo do-

rastu ukončilo sezónu na 5. mieste 
a odohralo 18 zápasov. Z dôvodu 
nízkeho počtu hráčov sa družstvo 
už neprihlásilo do ďalšieho roční-
ka. Touto cestou ďakujeme ako 
hrá čom, tak aj trénerom za ich dl-
horočnú prácu pri družstve.

Realizačný  tím  tvorili  tréneri  
pp. Hrebeň, kuch, lukáček a zdra - 
votníčka p. Hrebeňová.

A-družstvo mužov – ročník 
2022/2023

Družstvo mužov – sezónu skon- 
 čilo na 9. mieste, pričom za sezónu 
odohralo 30 zápasov s  bilanciou 
11 výhier, 7 remíz a 12 prehier.

Realizačný tím tvorili tréneri pp.  
Dvořák, Hýll a lekár MUDr. Ne-
novský.

ročník 2023/2024
Družstvo mužov – v polovici jú - 

la 2023 začalo družstvo s  letnou 

prípravou. káder družstva posilni-
li 3 hráči, naopak družstvo opus-
tili 2 hráči. V  jesennej časti odo-
hrajú 15 majstrovských zápasov. 

Realizačný  tím  tvoria  tréneri  pp.  
Dvořák, Hýll a lekár MUDr. Ne-
novský.

oŠk láb dlhodobo spolupra-
cuje v mládežníckych kategóriách 
s TJ Záhoran Jakubov. Aj v tejto 
sezóne máme spoločné družstvá, 
v  ktorých hrajú naši hráči. Ide 
o  družstvá mladší žiaci a  mladší 
dorast.

Dňa 17. 6. 2023  sa uskutočni-
lo slávnostné ukončenie futba-
lovej sezóny 2022/2023 spojené 
s hudobným programom. Tréneri 
jednotlivých kategórií zhodnotili 
sezónu a predstavili svoje plány do 
ďalšej sezóny. Poďakovanie patrí 
všetkým, ktorí sa svojou činnosťou 
podieľajú na činnosti klubu – hrá-
čom a trénerom vo všetkých veko-
vých kategóriách, zdravotníkom, 
usporiadateľskému tímu a ľudom 
vo výbore oŠk láb.

Výbor oŠK Láb

ŠPORT A VOĽNÝ ČAS

 obecný športový klub LáB
Zhodnotenie jarnej časti 2022/2023 + nový ročník 2023/2024
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